
Enguany tindrà lloc una proposta de mobilitza-
ció social sense precedents, la primera
Marxa Mundial per la Pau i la no vio-
lència, una marxa simbòlica que
recorrerà tot el món, començant el
2 d’octubre a Nova Zelanda i aca-
barà el 2 de gener de 2010 a
l’Argentina.

Amb quin objectiu? El de demanar
la fi de les guerres, el desmantella-
ment de les armes nuclears i reducció
progressiva de l’armament convencional, i el
cessament de tot tipus de violència. La marxa
és una denúncia i una crida a sumar les veus

de totes les persones que creiem fermament
en la necessitat d’una veritable pau i del

rebuig total a les guerres. Cap tipus de
violència és la via per resoldre els

conflictes.

Des d’Iniciativa per Catalunya
Verds de Mollet també ens unim a
aquesta denúncia. Ens adherim a

aquesta causa perquè creiem que
un altre món és possible, i volem com-

partir-ho a partir del 2 d’octubre, posant-
hi el nostre gra de sorra a partir de donar a
conèixer la iniciativa per diferents mitjans, per
contribuir a crear consciència per la pau. 
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ICV
d’esquerres i ecologistes de debò

LLEI D'EDUCACIÓ DE CATALUNYA, 
una oportunitat perduda

AQUESTS DIES ES PARLA, S’HA PARLAT  I SE’N

PARLARÀ MOLT D’AQUESTA LLEI. Hem perdut una

gran oportunitat de tenir la Llei d’Educació que merei-

xem. La nostra posició és coherent amb el que es va

signar al Pacte Nacional d’Educació i amb el Pacte de

govern d’Entesa. ICV-EUiA està complint allò que

marcava el Pacte de Govern.

En paraules de la portaveu d’ICV-EUIA al Parlament,

és una llei que “no és de país, ni de consens, ni dóna

estabilitat.” I afegia, que els governs d’esquerres ser-

veixen per canviar les coses, no per mantenir l'statu

quo i els privilegis”. ICV-EUiA rebutgem la LEC per

una qüestió de coherència amb els valors socials que

defensem i que no recull la nova llei. 

Tot i el rebuig al nucli central de la llei, hem votat a

favor de molts títols d’aquesta llei i també de les dis-

posicions transitòries i disposicions addicionals

(excepte la número 8 i la 25, amb vot en contra). Hem

demostrat la nostra voluntat de consens, amb l’acord

d’esmenes conjuntes amb la resta de partits (PSC,

ERC i CIU). L’acord amb CIU pot ser desitjable però

no al preu que l’escola pública està pagant.

Però en d’altres aspectes no hi podem estar d’acord,

per exemple serà la primera llei de l’Estat que establi-

rà que la separació de nens i nenes sigui una opció

amb dret a concert, és a dir, amb dret a rebre fons

públics. D’altra banda, hem defensat que la laïcitat ha

de ser un principi integrador i marc comú de convivèn-

cia de totes les conviccions religioses i filosòfiques;

una altra esmena va en la direcció que el govern es

comprometi a crear també centres propis i una esme-

na perquè en comptes de parlar de Servei d’Educació

de Catalunya es parli de Servei Públic d’Educació. 

ICV-EUiA ha fet un treball minuciós, responsable i

exhaustiu, i que per variar no s’ha reconegut sinó que

únicament ha rebut crítiques. S’ha fet un esforç per

aconseguir la millor llei pel nostre país, amb una única

i forta convicció: una aposta ferma per l’educació

pública i de qualitat.

RAÜL ROMEVA, REELEGIT EURODIPUTAT
El cap de llista a les eleccions europees, Raül Romeva, que ha estat reelegit com a eurodiputat
per 5 anys més, ha celebrat la renovació de l’escó i ha agraït “la feina de totes aquelles perso-
nes que han estat treballant pel projecte ecosocialista” alhora que s’ha compromès a continuar
treballant com fins ara, per una Europa social, mediambiental i més justa. Des d’ICV de Mollet
volem agrair el suport dels ciutadans i ciutadanes que han donat la seva confiança en Raül
Romeva i la nostra coalició ICV-EUiA.

APOSTEM PER LA CONSTRUCCIÓ DEL QUART 
INSTITUT

ICV ha manifestat la seva preocupació a l’igual
que la comunitat educativa davant el posiciona-
ment plantejat per part de l’equip de Govern
PSC-CIU de renunciar al quart Institut que ha
estat una reivindicació de la globalitat de la
comunitat educativa durant molts anys.

ICV rebutgem els estils del PSC que davant una
opinió contraria als seus plantejaments utilitzant
un llenguatge no propi d’una formació democràti-
ca. Creiem que les desqualificacions no són el
camí per resoldre les diferències excepte que es

facin per amagar altres interessos. ICV estarem com sempre hem fet en defensar allò que
creiem que bo per Mollet.

EL II PLA ESTRATEGIC DE LA CIUTAT
ICV està participant en  les diferents comissions del II Pla Estratègic de Mollet aportant les nos-
tres propostes estratègiques del model de ciutat que volem per aquest futur de Mollet 2025.
Un dels temes importants que tracta el Pla és de la mobilitat, és a dir, moure’s per la ciutat. En
aquest sentit és molt important repensar quina ciutat volem i quin model de convivència entre

vianants, cotxes, transport urbà i bicicletes tenim
pensat. 
Però això no serà possible si no hi ha un model
urbanístic pensat per que així sigui. A la nostra
ciutat avui hi ha mancances  importants i sobre
tot manca la visió que s’ha de tenir per poder fer
realitat aquest model. Des d’ICV estem treballant
per que així sigui, i ho fem des de la participació
que ens fa possible expressar la nostra opinió.
No tenim clar quantes de les propostes que fem
arribaran a bon port, però el que si sabem és que
no podem deixar passar la oportunitat de partici-

par en un procés com aquest i així ho estem fent.

ICV-EUIA ES REUNEIX AMB L’ASSOCIACIÓ DE 
DISCAPACITATS DE MOLLET (ADIMO)
La reunió va resultar molt positiva. Es va constatar la manca de manteniment de les plataformes
dels autobusos públics i s’acordà fer un seguiment i demanar a l’Ajuntament  un major control
sobre l’empresa adjudicatària.
Altres acords de la reunió va ser demanar a l’equip de govern PSC-CIU que promogui i sensibi-
litzi el sector comercial per tal de donar a conèixer les subvencions existents per a l’eliminació
de les barreres d’accés per a les persones amb mobilitat reduïda i estudiï i doni solució imme-
diata a l’accesibilitat a la segona planta del Centre Cultural La Marineta. 
El grup Municipal, com a representants de la ciutadania, es va comprometre a fer arribar a l’e-
quip de govern municipal totes i cadascuna de les inquietuds i propostes plantejades per ADIMO
i donar-los el màxim de suport i acompanyament en totes les propostes.

PROCÉS DE REESTRUCTURACIÓ 
DE LES CAIXES D'ESTALVI

EL PASSAT 26 DE JUNY, EL CONSELL DE

MINISTRES, VA DONAR LLUM VERDA al “Fons de

reestructuració Ordenada Bancària” que representa el

tret de sortida de  la reconversió financera a l’Estat

espanyol, fonamentalment pel que fa al conjunt de les

caixes d'estalvi.

La situació financera actual, que no es pot considerar

normal, pot comportar molt probablement dificultats

per algunes entitat s financeres especialment a les de

menor grandària. Caldrà per tant, la utilització de

recursos públics tot garantint una reestructuració

ordenada del sistema bancari espanyol amb l’objectiu

de mantenir la confiança en el sistema financer i, alho-

ra, incrementar la seva fortalesa i solvència.

El Fons de Reestructuració Ordenada Bancària tindrà

una dotació inicial de 9.000 milions d’euros i una

capacitat d’endeutament de fins a 90.000 milions

d’euros. Aquesta reestructuració de les entitats finan-

ceres té diferents fases: solució privada per part de la

pròpia entitat de crèdit, adopció de mesures amb

intervenció dels Fons de Garantia de Dipòsits per

reestablir la viabilitat de les entitats i per últim la rees-

tructuració amb la intervenció del Fons de

Reestructuració Ordenada Bancària que tindria per

objecte la fusió de l’entitat o el traspàs total o parcial

del negoci.

Des del nostre punt de vista aquest Fons ha de servir

per fer una reestructuració ordenada del sector finan-

cer, s’ha de fer amb anticipació (en aquest sentit arri-

ba una mica massa tard), però exigint la cadena de

responsabilitat, el menys cost possible per als contri-

buents, preservar la major estabilitat laboral del sector

i dotar de crèdit a l’economia i a les famílies. També

creiem que s'atorga el control del FROB al Banc

d’Espanya, deixant als poders públics, i a les

Comunitats Autònomes en particular, al marge de les

possibles actuacions, cosa que, a més de generar un

important conflicte de competències, és del tot inac-

ceptable si tenim en compte que aquest fons es

nodreix de finançament públic.     

El procés de reestructuració de les caixes d’estalvi i

en concret el de les caixes catalanes el valorem posi-

tivament. Ara bé com dèiem abans les entitats resul-

tants d’aquest procés de reestructuració han de ser

viables, és a dir, han de tenir solvència, rendibilitat a

mig i llarg termini, per tal que no s’hagin de veure obli-

gades a entrar en noves reestructuracions.

Per altra banda, cal mantenir els llocs de treball i les

condicions laborals dels treballadors i treballadores

del sector, les fusions no han de comportar reduccions

injustificades de plantilles, s’ha de mantenir la seva

naturalesa jurídica actual i per tant som contraris a

que es pugui produir un procés de privatització que

molts desitgen i que nosaltres rebutgem de ple, i per

últim recuperar la funció social de les caixes de suport

al teixit econòmic i social.

BREUS

ICV AMB LA MARXA MUNDIAL PER LA PAU
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